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Zápisnica 

zo 7.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, konaného dňa 08.06.2023 

(štvrtok) so začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostky obce Lipovec na 

obecnom úrade Lipovec  

 

Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č.2 tejto zápisnice ) 

 

1.   Otvorenie 

Rokovanie 7. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Lipovec  bolo  zvolané v súlade s ust. §13 

ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v znení neskorších predpisov 

pozvánkou starostky obce p. Ing. Dany Petráškovej  spolu s programom ( príloha č. 1 tejto zápisnice ), 

ktorá rokovanie  otvorila  a viedla.  Privítala  prítomných  poslancov  a ostatných  zúčastnených.  Uviedla,  

že na otvorení rokovania je z celkového počtu 7 poslancov prítomných 6 poslancov, poslanec Ing. 

Dušan Ertl vopred ospravedlnil svoju neúčasť na zasadnutí.  Ďalej predsedajúca skonštatovala, že v 

zmysle ust. § 12 ods. 7 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení je obecné 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné vzhľadom na prítomnú nadpolovičnú väčšinu poslancov potrebného 

kvóra na prijímanie uznesení a vyhlásila rokovanie 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Lipovec za otvorené. 

 

2.  Voľba  návrhovej  komisie,  určenie  overovateľa  zápisnice a 
zapisovateľa  

Starostka obce predložila návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení: 

Predseda návrhovej komisie:  p. Mgr. Alena Dibalová 

Členovia návrhovej komisie: p. Marián Lamoš, JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová  

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý. 
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Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 46/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

  volí 

Návrhovú komisiu v zložení:  predseda: p. Mgr. Alena Dibalová 

členovia: p. Marián Lamoš, JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová   

Za overovateľov zápisnice predsedajúca  určila: p. Iveta Vozárová,  p. Emil Ľudvik 

Za zapisovateľku bola určená p. Beáta Belicová  

 

3.    Kontrola plnenia uznesení   

 

Predsedajúca  uviedla, že zápisnica  zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 

15.4.2023  bola overovateľmi zápisnice p. Mgr. Stanislavom Buvalom a p. Emilom Ľudvikom overená 

bez pripomienok a overovatelia zároveň skonštatovali, že previedli kontrolu plnenia uznesení. 

Uznesenia, prijaté na rokovaní 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec nemali ukladací 

charakter. Predsedajúca  v tomto bode spomenula 2 uznesenia prijaté na prechádzajúcom zasadnutí 

a to, Uznesenie č. 44/2023, ktorým sa schválilo Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023,  ktorým sa 

určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lipovec, ktoré je účinné dňom 2.5.2023 a tiež spomenula Uznesenie 

č. 42/2023, ktorým sa Ruší uznesenie Obecného zastupiteľstva Lipovec č. 82/2019 zo dňa 

18.11.2019.  

 

4.     Návrh programu rokovania  

  

Starostka obce predložila na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol  v zákonom stanovenej 
lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení: 

 

Návrh programu rokovania: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Návrh programu zasadnutia 
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5. Pripomienky a návrhy občanov  

6. Informácia predsedov komisií o činnosti komisií  

7. Informácia o zmenách rozpočtu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva – rozpočtové    
opatrenia 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lipovec na II. polrok 2023  

9. Prerokovanie návrhu dokumentu “Zásady nakladania s finančnými prostriedkami obce“  

10. Prerokovanie žiadosti fy Gaya, s.r.o. k projektu umiestnenia optického vedenia na stĺpy VO 

11. Prerokovanie podmienok dlhodobého prenájmu pozemkov obce v časti Lipová Jánošíkovo  

12. Zriaďovacia listina DHZO Lipovec  

13. Informácia o prebiehajúcich investičných projektoch a podaných výzvach o finančné príspevky a 
dotácie z fondov EU  

14. Informácia o ostatných prebiehajúcich aktivitách v obci  

15. Interpelácie poslancov 

16. Rôzne   

 

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 47/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

schvaľuje 

Program 7. rokovania Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, konaného dňa 08.06.2023. 
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5.        Pripomienky a návrhy občanov  

 

Predsedajúca požiadala prítomných poslancov o prednesenie pripomienok od občanov, ak nejaké majú. 
O slovo sa prihlásili nasledovní poslanci:  
 
 
Mgr. Alena Dibalová – predniesla požiadavku na opravu prepadnutej zámkovej dlažby na chodníku na ul. 
I. čsl. brigády, smerom ku autobusovej zastávke, kde je v istom mieste chodník prepadlina nebezpečná 
pre chodcov – zareagovala pani starostka, ktorá prisľúbila zrealizovať opravu a zadá požiadavku na 
zabezpečenie opravy vedúcemu údržby obce; 
 
p. Iveta Vozárová  - poznamenala, že na ulici Pod Kanálom sa vykonáva oprava výtlkov a poďakovala 
starostke sa promptné zabezpečenie realizácie opravy výtlkov v obci; pani starostka informovala, že 
opravy ciest budú prebiehať podľa počasia a možnosti dodávateľa ešte do konca júna. 
 
p. Marián Lamoš – nemá pripomienky od občanov; 
 
Mgr. Stanislav Buvala – pripomenul dieru po dažďovej kanalizácii na ulici Hrabiny, ktorá je na miestnej 
komunikácií a je nebezpečná a dopytoval sa informácie, kedy sa prikryje poklopom – reagovala pani 
starostka, že písala požiadavku na spoločnosť Turčianska vodárenská, a.s. a žiadala o riešenie tohto 
problému, avšak jedná sa o kanál dažďovej kanalizácie a teda opravu musí zabezpečiť obec vrámci opráv 
výtlkov.  
 
JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová – pani poslankyňa dostáva opakované sťažnosti od občanov na kvalitu 
rozhlasu –  občania nerozumejú hláseným oznamom / p. Lábajová, Muráňová, Budzelová.../ 
Pripomienka: Dom smútku - odstránenie chladiaceho nefunkčného boxu a vytvorenie prípravnej 
miestnosti pre obradníkov. Starostka potvrdila, že akonáhle sa údržbár obce uvoľní z kosenia a iných 
súrnych prác, začne s rozoberaním objemného boxu.  
 
p. Emil Ľudvik – informoval, že je pripravený vyzdvihnúť vyrobený kríž na cintorín. Pani starostka 
informovala, že kríž by mal byť už v krátkej dobe umiestnený na cintoríne v obci ; 
 
JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová – pripomenula skorodovanú skrinku na elektrické rozvody na stĺpe 
verejného osvetlenia – pani starostka informovala, že je nahlásená jej oprava a tiež informovala 
poslancov, že celé roky sa nevykonávali a zanedbávali povinné kontroly a revízie elektrických zariadení 
v obci a teda sa budú musieť bezodkladne vykonať vo všetkých budovách vo vlastníctve obce; Cenovú 
ponuku poslancom oznámi.  
 
 
6. Informácia  predsedov komisií o  činnosti  komisií 
 
 
V tomto bode predsedajúca požiadala predsedov komisií o informovaní o svojej činnosti v skratke. Od 

posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva boli zasadnutia niektorých komisií,  preto požiadala 

o podanie správ, či odporúčaní.  

Slovo dostali poslanci v nasledovnom poradí :  

Mgr. Stanislav Buvala – (predseda Komisie pre výstavbu a životné prostredie)  podal prítomným správu 

o zrealizovanej obhliadke poškodenej vozovky a stĺpikov v časti na ulici Pod Kanálom,  ktorá bola 



5 
 

vykonaná na základe prijatého podnetu od občana. Potvrdil poškodenie vozovky aj stĺpikov z dôvodu 

vykonaných výkopových prác stavebníka týkajúcich sa vedenia elektrickej prípojky  - pani starostka 

informovala, že spomínaný stavebník má riadne ohlásené stavebné práce týkajúce sa elektrickej 

prípojky, tiež aj potrebné povolenia ; avšak stavebník je povinný dať vozovku do pôvodného stavu, na 

čo bol listom vyzvaný a bol určený termín nápravy do 15.8.2023.   

p. Emil Ľudvik -  dal ústny podnet na zrezanie starých stromov v obci, niektoré sú vyschnuté  a ohrozujú 

občanov, napríklad pri silnom vetre predstavujú nebezpečenstvo – pani starostka informovala, že 

upovedomíme Správu povodia Váhu (SPV) , nakoľko spomínané stromy sa nachádzajú na pozemku vo 

vlastníctve SPV, aby vykonali nápravu  

Starostka obce – nakoľko bol poslanec Ing. Dušan Ertl ospravedlnený z účasti na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, podala pani starostka správu o zistených skutočnostiach, ktoré pán poslanec preveroval 

ako predseda Komisie ochrany verejného poriadku. Konkrétne išlo o prijatý podnet na obec na 

prešetrenie týrania zvierat. Ako starostka informovala, riešenie spomínaného podnetu je v kompetencii 

Polície SR a obec v takom prípade nemôže zasahovať do prípadu až do skončenia vyšetrovania.  

JUDr. et PhDr. Katarína  Chrenová – podala správy ako predsedníčka :  

- Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov 
 
Dňa 03. mája 2023 o 16.30 hodine sa v kancelárii starostky obce Lipovec uskutočnilo druhé rokovanie 
komisie. Na programe bolo vyhodnotenie: dotazníkov obyvateľov obce, nákupného zájazdu do Jablonky, 
organizačná pomoc pri príprave Mariánskej sv. omše 13.5. 2023 a účasť komisie na spoluorganizovaní 
Dňa detí a divadla pre deti – Odvážne dobrodružstvo. Dňa 12.5.2023 sa uskutočnila za pomoci Poľovného 
združenia Magura „opekačka“ s klientami DSS- Méta, ktorí obci 4 krát pomohli pri čistení obce zametaním 
a hrabaním lístia. Komisia naplánovala na 22.7.2023 aj poznávací výlet do Sliezska a na Moravu, 
momentálne sa preveruje záujem občanov. Taktiež má záujem o zorganizovanie ekumenickej posviacky 
nového kríža na miestnom cintoríne.   
 

- Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. 
Dňa 10. mája 2023 o 16.30 hodine sa v kancelárii starostky obce Lipovec uskutočnilo druhé rokovanie 
komisie. Členovia komisie posudzovali predložené Oznámenia  funkcií, zamestnaní, činností a 
majetkových pomerov starostky obce a hlavnej kontrolórky s prílohami. 
 

- Predsedníčka Ústrednej inventarizačnej komisie (ÚIK)  

V  krátkosti oboznámila prítomných poslancov s obsahom Inventarizačného zápisu o výsledkoch 

inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2022, ktorý bol spísaný 

v súčinnosti s bývalou ekonómkou obce Ing. Zuzanou Myslovičovou. Členovia komisie vychádzali 

z účtovných podkladov predložených ekonómkou, zápis ÚIK s prílohami  bude predložený k vykonaniu 

auditu pani Ing. Kasmanovej. V lehote do 30.9.2023 sa po dohode s pani starostkou obce uskutoční aj 

zaradenie, preradenie a vyradenie majetku podľa odporúčania jednotlivých čiastkových 

inventarizačných komisií (ČIK)  

p. Iveta Vozárová – informovala o činnosti komisií ako predsedníčka: 
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- Komisie pre ekonomiku a investície – členovia komisie zasadali dňa 11.5.2023, zápisnica 

z rokovania je zverejnená na webovom sídle, body, ktoré boli prerokovávané sú predmetom aj 

dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva najmä čo sa týka prenájmu majetku obce; 

- Komisie pre kultúru a šport – členovia komisie zasadali dňa 20.4.2023, kedy dohodli 

organizáciu akcie Stavanie mája, ktorá bola kladne vyhodnotená s pozitívnymi ohlasmi od občanov, 

predsedníčka poďakovala všetkým zúčastneným, ktorí pomohli pri organizácii akcie ; ďalšie zasadnutie 

komisie bolo dňa 7.6.2023, ktoré bolo naplánované z dôvodu prípravy Dňa obce, ktorý sa uskutoční  

dňa 26.8.2023, nakoľko to je veľká akcia, ktorá si vyžaduje dôslednú prípravu. V rámci programu sú 

predbežne dohodnutí umelci, program aj miesto konania súťaží pre deti, ktoré je navrhnuté na 

multifunkčnom ihrisku Pod kanálom v doobedňajších hodinách.   

- Mgr. Stanislav Buvala sa v diskusii informoval o možnosti organizovať celú akciu Deň obce na 

futbalovom ihrisku, ktoré by poskytovalo veľký priestor  -  pani starostka odpovedala, že z dôvodu 

nevhodného prístupu a absencie kuchynky, to zatiaľ nie je vhodný priestor na organizovanie takejto 

akcie. 

 
 
7.  Informácia  o  zmenách  rozpočtu  od  posledného  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva 

rozpočtové opatrenia 
 
 

Starostka obce predložila poslancom zoznam prečerpaných položiek rozpočtu k 30.4.2023 (príloha č. 3 

tejto zápisnice ) a predložila zoznam úhrad týchto účtov.  

Zároveň predložila poslancom nasledovné rozpočtové opatrenia na rok 2023 v nasledovnom znení:  

A) Rozpočtové opatrenie starostky obce Lipovec č. 1/2023 - prvá  zmena rozpočtu starostky obce 

rozpočtovým opatrením č. 1/2023 (príloha č. 4 tejto zápisnice) v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm.  

a/, b/, c/, d/ zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov  

B) Rozpočtové opatrenie starostky obce Lipovec č. 2/2023 - druhá  zmena rozpočtu starostky obce 

rozpočtovým opatrením č. 2/2023 (príloha č. 5 tejto zápisnice)  v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm.        

a/, b/, c/, d/ zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov. 

C) Ekonómka obce predložila návrh na 2. úpravu rozpočtu na rok 2023 (príloha č. 6 tejto zápisnice)  

v rozpočte v kapitole Cestná doprava na položke 635006 Rut. a štand. údržba budov, objektov, kde 

z pôvodne plánovaných 5000 € rozpočtovaných na tejto položke bude oprava stáť cca 10 000 €. Vzniká 

tak potreba pokryť tieto výdavky, starostka obce navrhuje použiť prostriedky z položky kapitoly 611 

Tarifný plat, osobný plat, zákl. plat, funk. Plat, nakoľko je predpoklad, že z tejto položky sa prostriedky 

do konca roka nevyčerpajú.  

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 
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Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 48/2023     

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

a) berie na vedomie rozpočtové opatrenie starostky obce Lipovec č. 1/2023 

b) berie na vedomie  rozpočtové opatrenie starostky obce Lipovec č. 2/2023 

c) schvaľuje druhú zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2 /2023 v zmysle ustanovenia § 14 

ods. 2 písm. a/, b/, c/, d/ zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podľa 

priloženého návrhu: 

a) 01.1.1 – správa obce – prevod prostriedkov z rozpočtovanej položky 611, poníženie o 6000 €  

b) 04.5.1.- rut.a štand.údržba  - prevod prostriedkov na rozpočtovú položku 635006, navýšenie      

o 6000 € 

 
 
 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lipovec na II. polrok 2023 
 

 
Starostka obce predložila poslancom na prerokovanie Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
obce Lipovec na II. polrok 2023. Poznamenala, že tento materiál bol poslancom zaslaný pred konaním 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva a zároveň bol zverejnený na úradnej tabuli obce od dňa 25.5.2023 
(príloha č. 7 tejto zápisnice)  
 

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásila:  

Starostka obce -požiadala hlavnú kontrolórku obce o doplnenie do plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 

bod – Kontrola rozpočtových opatrení za rok 2022 

p. Iveta Vozárová – požiadala hlavnú kontrolórku obce o doplnenie do plánu kontrolnej činnosti bod – 

Kontrola vedenia účtovníctva – účet  428   

Hlavná kontrolórka obce – poznamenala, že do Návrhu plánu kontrolnej činnosti zaradila povinné 

kontrolné úlohy, vyplývajúce zo Zákona o obecnom zriadení č.369/1990 Zb. , ale na základe požiadavky 

je možné doplniť ďalšie úlohy  
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Predsedajúca  dala hlasovať za doplnenie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Lipovec na II. polrok 2023. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 49/2023  

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec  

súhlasí  

s doplnením do plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lipovec na II. polrok 2023 podľa 

požiadavky starostky obce a poslankyne p. Ivety Vozárovej. 

K predloženému návrhu už neboli podané ďalšie pripomienky, ani pozmeňujúce a doplňujúce návrhy. 

Následne dala predsedajúca o návrhu dokumentu po zapracovaní 2 doplnených bodov hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 50/2023  

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec  

schvaľuje  

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lipovec na II. polrok 2023  
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9. Prerokovanie návrhu dokumentu “Zásady nakladania s finančnými prostriedkami obce“ 
 
 
K tomuto bodu starostka obce poznamenala, že dokument  (príloha č. 8 tejto zápisnice) zaslala 

poslancom elektronicky v dostatočnom predstihu a požiadala ich, aby sa s ním stotožnili najmä pri 

zostavovaní a schvaľovaní rozpočtu. Upriamila pozornosť na §23 Schvaľovanie zmien rozpočtu 

a povinnosti starostu informovať Obecné zastupiteľstvo o zmenách a rozhodovacích právach.  

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásili nasledovní poslanci:   

p. Iveta Vozárová – doplnila, že rozpočtový harmonogram, ktorý je súčasťou dokumentu Zásady 

nakladania s finančnými prostriedkami bol prerokovávaný na zasadnutí Komisie pre ekonomiku 

a investície  

Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 51/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

schvaľuje 

dokument „Zásady nakladania s finančnými prostriedkami obce Lipovec“  
 
 
 
 
10. Prerokovanie žiadosti fy Gaya, s.r.o. k projektu umiestnenia optického vedenia na stĺpy VO 
 
 
Predsedajúca informovala poslancov o rokovaniach so spoločnosťou Gaya, s.r.o.  na zavedenie 
optického pripojenia obce na internet. Informovala v tejto súvislosti o prijatej žiadosti od firmy Gaya s.r.o. 
– o vydanie súhlasu obce Lipovec s inštaláciou telekomunikačného optického vedenia nad povrchom 
zeme v intraviláne obce (príloha č. 9 tejto zápisnice) . Ďalej poznamenala, že v našej obci je  technicky 
a finančne náročné vedenie optických telekomunikačných sietí pod povrchom zeme vzhľadom na 
prekážky (kanál, železnica, rieka Váh, diaľnica). Ústredňa by bola umiestnená v budove obecného úradu, 
anténa na jej streche.  
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Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásili nasledovní poslanci:   

p. Emil Ľudvik  - sa informoval, či si spoločnosť urobila prieskum trhu medzi občanmi a či si potrebné 

povolenia ku stavbe bude vybavovať zhotoviteľ stavby - starostka informovala, že vybavenie povolení je 

v réžii spoločnosti Gaya s.r.o. a že prieskum medzi občanmi si spoločnosť zatiaľ nerobila, ale očakáva, 

že v krátkej dobe začne s obyvateľmi rokovať.   

Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 52/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

súhlasí  

s inštaláciou telekomunikačného optického vedenia nad povrchom zeme v intraviláne obce Lipovec .  

 

 
 
11. Prerokovanie podmienok dlhodobého prenájmu pozemkov obce v časti Lipová Jánošíkovo 
 
 
Starostka obce informovala poslancov OZ, že členovia Komisie pre ekonomiku a investície na svojom 

zasadnutí prerokovávali problematiku zabratých pozemkov obce v časti Lipová záhradkármi, pričom 

uvažovali o možnostiach odstránenia nepovoleného zabratia, o predaji, alebo prenájme, pričom sa 

zhodli, že nie je v záujme obce pozemky predávať. Na druhej strane, členovia komisie sa dohodli, že 

výhodnejšie pre obec je ich dlhodobý prenájom, nakoľko obec perspektívne nevie tieto pozemky na 

parcelách č. KN-C 1186/39 a  1186/38 využívať. Ďalej starostka poznamenala, že skutkový stav bude 

treba zamerať, listom vyzvať majiteľov chatiek a záhrad, ktorých sa to týka, aby pristúpili k rokovaniu 

o zabratí predmetných pozemkov, resp. vykonať štátny stavebný dohľad.  Predsedníčka Komisie pre 

ekonomiku a investície p. Iveta Vozárová navrhuje v prípade dlhodobého prenájmu stanoviť sumu za 

prenájom 1m2 vo výške 2€ / ročne s dĺžkou nájmu na 30 rokov. Zároveň starostka navrhuje v zmluvách 

zakotviť zohľadnenie indexu spotrebiteľských cien. 
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Návrh bol prerokovaný. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásili nasledovní poslanci:   

Mgr. Stanislav Buvala -  upozornil na nepomer v navrhovanej výške nájmu 2 €/1 m2, nakoľko v tejto 

výške prenajímame aj budovy vo vlastníctve obce, ktoré sú určené na podnikateľskú činnosť a zároveň 

poukázal na príklad z minulosti, keď sa stanovovala výška nájmu za prenájom hrobových miest, ktoré 

sú vyššie ako v iných mestách, aby sme neuvažovali o vysokých cenách, ktoré by niektorým občanom 

mohli spôsobiť problém. 

p. Iveta Vozárová  - poukázala na skutočnosť, že pozemky v obce boli zabraté svojvoľne a mohlo dôjsť 

aj k požiadavke na odstránenie stavieb a oplotenia majiteľov susedných pozemkov, preto navrhovaná 

suma, ktorá je prerokovávaná je podľa jej názoru adekvátna aj vzhľadom na vykonaný prieskum trhu.  

p. kontrolórka  -pripomenula, že na predchádzajúcom zasadnutí zastupiteľstva sa poslanci OZ zhodli na 

zámere dlhodobého prenájmu predmetných pozemkov.   

 

Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 53/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

schvaľuje 

sumu, za ktorú obec prenajme predmetné pozemky a to vo výške 2,00 €/1m2 /rok s uzavretím dĺžky 
prenájmu na 30 rokov. 
 
 
 
 
12. Zriaďovacia listina DHZO Lipovec 
 
Starostka obce informovala prítomných poslancov o vypracovaní a zaslaní návrhu dokumentu – 
Zriaďovacia listina Dobrovoľného hasičského zboru obce (príloha č. 10 tejto zápisnice). Zároveň starostka 
obce predložila návrh na ustanovenie preventivára požiarnej ochrany obce, pani Bc. Luciu Vozárovú 
a návrh na menovanie do funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Lipovec pána Martina 
Muráňa.  
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Návrh dokumentu Zriaďovacia listina obce Lipovec bol prerokovaný. Presedajúca otvorila rozpravu. Do 

rozpravy sa nikto nezapojil. Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

Proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

Nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 54/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Schvaľuje 

Zriaďovaciu listinu Dobrovoľného hasičského zboru obce Lipovec  
 
 

Návrh na ustanovenie Preventivára požiarnej ochrany obce bol prerokovaný. Presedajúca otvorila 

rozpravu. Do rozpravy sa nikto nezapojil.  Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

Proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

Nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 55/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

schvaľuje 

ustanovenie na Preventivára požiarnej ochrany obce pani Bc. Luciu Vozárovú .   
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Na menovanie do funkcie veliteľa Dobrovoľnej hasičského zboru obce bol navrhnutý pán Martin Muráň.  
 
Presedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto nezapojil. Predsedajúca  dala o návrhu hlasovať. 
 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 Mgr. Stanislav Buvala, Mgr. Alena Dibalová,  JUDr. et PhDr. 
Katarína Chrenová, p. Marián Lamoš, p. Emil Ľudvik, p. 
Iveta Vozárová  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 56/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

schvaľuje 

menovanie do funkcie veliteľa  Dobrovoľného hasičského zboru obce Lipovec pána Martina Muráňa .   
 
 
 
13. Informácia o prebiehajúcich investičných projektoch a podaných výzvach o finančné 

príspevky a dotácie z fondov EU  
 
 
Starostka obce informovala poslancov o stave pripravovaných investičných akcií.  

- k verejnému obstarávaniu na zhotoviteľa výstavby kanalizácie, ktoré sa značne predĺžilo  
predložil všetky potrebné dokumenty až 5-ty uchádzač v poradí. Do 30.6. 2023 je lehota, kedy 
musíme predložiť zmluvu so zhotoviteľom na Environmentálny fond. Starostka opäť požiada EF 
o predĺženie lehoty.  

- ku požiadavkám p. Jany Hoťkovej a Ing. Vlastimila Mäčka, občanom z ulice Hoskorná, ktorí 
predniesli  svoje požiadavky na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva a žiadajú 
zapojenie  časti ulice Hoskorná ku projektovej dokumentácii na  výstavbu kanalizácie podal 
informácie poslanec Mgr. Stanislav Buvala. 

- poznamenal, že sa hľadá alternatíva, ako by sa umožnilo pripojenie kanalizácie s ulicou 
Hoskorná. Pani starostka uviedla, že projektová dokumentácia by sa musela vypracovať nová, 
na celú túto zostávajúcu časť obce, nakoľko podľa informácií Okresného úradu životného 
prostredia celý proces musí začať novým územným konaním, kde sa vyjadria všetky dotknuté 
orgány k tomuto zámeru. P. Mäčko priebežne predložil cenovú ponuku na vypracovanie 
projektovej dokumentácie aj samotnej realizácie len časti chýbajúcej kanalizácie, čo ale bude až 
druhým krokom po schvaľovacom procese územného rozhodovania. V tejto veci obec bude 
paralelne naďalej pracovať.     

 
- ďalej starostka informovala o podaných žiadostiach z výziev fondov EÚ na:  

a)  zateplenie budovy a výmenu kúrenia Materskej školy 
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b) umiestnenie fotovoltických panelov na budovu materskej školy.  
 

- ku rekonštrukcii Kultúrneho domu starostka poznamenala, že požiadala o vyhotovenie cenových 
ponúk, uvažuje sa s výmenou podlahy, okien, výmenou kúrenia, rekonštrukciou kuchyne a sály 
a zateplením strechy. Pani starostka sa pokúsi získať dotáciu z plánu obnovy.  
 

- parkovisko pri budove Materskej školy a Obecného úradu – pripravovaný projekt v štádiu prípravy 
technických výkresov, uvažuje sa o vybudovaní parkoviska na pozdĺžne státie pre cca 8-9 miest, 
smerom z vrchu z ulice Hrabiny po ľavej strane – realizácia by mala byť ešte tento rok; 
 

- Plán je aj kúpiť nový traktor na vykonávanie zimnej údržby – budeme čakať na zverejnenie výzvy 
z Eurofondov 
 

 
14. Informácia o ostatných prebiehajúcich aktivitách v obci 
 

- Informácia o stretnutí  s p. Kellerom, p. Šimekom a p. Muráňom ohľadom Správy budov  
- Informácia o plánovaných oddychových zónach s lavičkami, detskými prvkami a výsadbou na 

rôznych miestach obce 
- Starostka  informovala poslancov aj o svojom zámere zorganizovať verejné stretnutie s občanmi, 

termín stanoví v blízkej dobe, ihneď po skončení verejného obstarávania na kanalizáciu; 
poprosila poslancov o prítomnosť na plánovanom verejnom stretnutí.  

 
15. Interpelácie poslancov 
 

- Mgr. Alena Dibalová – žiada o informáciu o stave v Materskej škole  
 

- Pani starostka informovala poslancov o prijatých Ukončeniach pracovného pomeru od pani 
riaditeľky MŠ aj od pani učiteľky MŠ, ktoré boli prijaté dňa 31.5.2023. Zverejnené sú inzeráty na 
výberové konanie na riaditeľa MŠ aj učiteľku MŠ, záujemcovia môžu svoje žiadosti zasielať na 
adresu Obecného úradu do 30.6.2023. 
 

- JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová – Podala ústne podnety:  
 

- 1. Podnet na  vytvorenie informačnej tabule v časti Lipovec- Široká, kde došlo 6.septembra 
1944 k zastreleniu partizánov ako boli Róbert Lamoš Kršké, Ján Lamoš Feré- Pavké, Jozef Vydra 
a František Lamoš Ondrušovič, Menovaným bola pri príležitosti 30. výročia SNP odhalená 
pamätná tabuľa, no dnes sa tu nachádzajú len  kamenné pozostatky a mladí ľudia o týchto 
udalostiach nevedia. Komisia inklúzie si zabezpečila historické fotografie, z ktorých možno 
vytvoriť „ obraz“ o tom, ako toto pamätné miesto vyzeralo v minulosti. 

 
 
 
 
16. Rôzne  
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Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a  obecné zastupiteľstvo obce Lipovec ukončila o 19.00 

hod.  

Ing. Dana Petrášková  

                  starostka obce 

V Lipovci, dňa: 15. 06. 2023 

 

 

Zapísala:  

Beáta Belicová       ____________________________ 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p. Iveta Vozárová                                                    ___________________________ 

 

p. Emil Ľudvik                                                          ___________________________ 

 

 

 

 

 

 


